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امکان صدور گذرنامه و ويزا در مرز وجود ندارد
جانش��ين معاون هماهنگ کننده 
ناج��ا تاکي��د کرد: زائران��ي که به 
دو م��رز ش��لمچه و چزابه مراجعه 
مي کنند باي��د داراي رواديد معتبر 
باش��ند و به هيچ وجه امکان صدور 
گذرنامه و ويزا در مرز وجود ندارد. 
به گزارش ايس��نا، س��ردار محسن 

فتحي زاده در حاش��يه بازديد از مرز چزابه، اظهارداش��ت: با همت 
مس��ئولان و فرماندهان اس��تان خوزس��تان زيرساخت هاي لازم 
براي پذيرايي از زوار در مرزهاي شلمچه و چذابه اماده شده است؛ 
همچنين نسبت به سال گذشته تلاش هاي بسيار خوبي در حوزه 
پارکينگ ها، مواکب و س��امانه هاي کنترلي انجام و ظرفيت آنها 
نيز افزايش يافته است. جانشين معاون هماهنگ کننده ناجا تاکيد 
کرد: زائراني که به دو مرز ش��لمچه و چزابه مراجعه مي کنند بايد 
داراي رواديد معتبر باش��ند و به هيچ وجه امکان صدور گذرنامه و 

ويزا در مرز وجود ندارد.

استقرار هيات بازرسي در شهرداري  تهران
هيات بازرس��ي س��ازمان بازرسي کل کشور در شهرداري تهران 
مس��تقر ش��ده است. به گزارش ايس��نا هيات بازرسي امور وزارت 
کش��ور و ش��هرداري ها )گروه ش��هرداري ها( از تاريخ ۹۶-۷-۱۰ 
لغايت ۱۱-۱۰-۹۶ با موضوع »بررسي عملکرد سازمان پايانه ها 
و پارک س��وارهاي ش��هرداري تهران« در شهرداري مستقر شده 
است. چنانچه کارکنان و شهروندان در خصوص عملکرد و اقدامات 
اين دستگاه اجرايي شکايت يا اعلاماتي دارند مي توانند به هيات 
بازرسي مستقر - واقع در خيابان بهشتي. خيابان قنبرزاده. نبش 
کوچ��ه ده��م. طبق��ه پنجم - مراجعه و يا با ش��ماره تلفن گوياي 
۱۳۶ و يا با شماره تلفن ۴۲۰۶۵۱۶۵ -۰۲۱ تماس بگيرند. ضمناً 
سامانه رسيدگي به شکايات سازمان بازرسي کل کشور به  نشاني 
اينترنتي http://shekayat.bazresi.ir آماده دريافت شکايات 

و اعلامات شهروندان در اين زمينه است.

ارائه خدمات اقامتي و گردشگري ارزان
 به اعضاء صندوق اعتباري هنر

در راستاي ارائه خدمات رفاهي به اعضاي صندوق اعتباري هنر 
در ح��وزه گردش��گري، اهال��ي فرهنگ و هن��ر از ۲۰ تا ۵۰ درصد 
تخفيف مراکز تحت قرارداد ش��رکت س��رمايه گذاري ايرانگردي 
و جهانگردي )ش��رکت س��رمايه گذاري سفر کارت ملي( بهره مند 
مي شوند. سيدحسين سيدزاده، مديرعامل صندوق اعتباري هنر با 
اشاره به امضاي تفاهم نامه اين صندوق با شرکت سرمايه گذاري 
سفر کارت ملي گفت: امکان استفاده از خدمات اقامتي و پذيرايي در 
کليه ايام سال براي هنرمندان، نويسندگان و روزنامه نگاران عضو 
صندوق در سراس��ر کش��ور فراهم شده است. مديرعامل صندوق 
اعتباري هنر درباره جزئيات بهره مندي از تس��هيلات س��فر براي 
اهالي فرهنگ و هنر، گفت: اعضا صندوق در سراسر کشور براي 
بهره مندي از خدمات گردش��گري فقط مي توانند از روش هاي 
تلفني و يا ارسال نمابر نسبت به رزرو محل اقامت اقدام نمايند.

سرمايه گذاري يک ميليارد ريالي براي ايجاد 
بيمارستان صحرايي تامين اجتماعي مهران

تجارت-استان ايلام - مدير درمان تامين اجتماعي استان ايلام گفت: 
اعتب��ار اولي��ه براي راه اندازي بيمارس��تان صحرايي تامين اجتماعي در 
مرز مهران تاکنون بيش از يک ميليارد ريال بوده که براي خريد دارو و 
تجهيزات و امکانات رفاهي اين مکان هزينه شده است.دکتر کريم لاله 
ماژين اظهار کرد: اين بيمارستان به  منظور ارائه خدمات درماني به زائران 
اربعين که از مرز مهران رهسپار عراق مي شوند، به طور رسمي از ۱۲ آبان 
ماه جاري به مدت ۲ هفته راه اندازي مي شود.وي با بيان اينکه بيمارستان 
صحرايي مديريت درمان تامين اجتماعي استان ايلام جهت ارائه خدمات 
درماني به زوار عتبات عاليات در مرز مهران مس��تقر ش��ده، افزود: براي 
راه اندازي اين بيمارستان موقت درماني زميني به مساحت چهار هزار متر 
مربع در نظر گرفته شده است.دکتر لاله ماژين يادآور شد: اين بيمارستان 
شامل بخش هاي مختلفي از جمله ويزيت، پزشک عمومي و متخصص، 
دندانپزشکي، آزمايشگاه، داروخانه، تزريقات و پانسمان است.به گفته وي 
تعداد پرسنل اين بيمارستان صحرايي قطعي نشده اما حضور يک پزشک 
عمومي، يک پزشک متخصص، سه تکنسين دارويي، يک پرستار مرد و 
يک پرستار زن و نيروهاي خدماتي در ۲ نوبت کاري قطعي است. مدير 
درمان تامين اجتماعي ايلام تاکيد کرد: در اين بازه زماني کادر درماني 
و پزش��کي بيمارس��تان صحرايي به صورت رايگان خدمات پزش��کي و 
درماني را به زائران بيمه شده و غير بيمه ارائه مي دهد. وي ادامه داد: با 
توجه به امار سال هاي گذشته و ازدحام زائران در مرز مهران پيش بيني 
مي ش��ود روزانه يک هزار و ۷۰۰ مرتبه و در روزهاي پرازدحام ۲ هزار 

مرتبه به اين بيمارستان مراجعه کنند.

مدير عامل شرکت توزيع نيروي برق مازندران؛
افتتاح اولين نيروگاه خورشيدي هيبريدي در مازندران

تجارت-استان مازندران:مدير عامل شرکت توزيع نيروي برق مازندران 
از افتتاح اولين نيروگاه خورشيدي هيبريدي در استان خبر داد. مهندس 
قاس��م ش��هابي در افتتاحيه پروژه نيروگاه هيبريدي خورشيدي- بادي 
ملرد سوادکوه بيان داشت: امروزه حدود 8۰ درصد انرژي جهان از منابع 
فسيلي تامين مي شود. وي گفت: توليد انرژي از منابع فسيلي با توجه به 
آلايندگي زيست محيطي، موجب گرم شدن زمين و تغييرات اقليمي و 
ايجاد مشکلات متعدد مي گردد. لذا توليد انرژي از منابع تجديد پذير به 
صورت فزاينده افزايش يافته است. مهندس شهابي اظهار داشت: در اين 
راستا در تعدادي از کشورها نيروگاه هاي حرارتي تعطيل شده و بار عمده 
توليد برق بر عهده نيروگاه هاي تجديد پذير قرار گرفته و نيروگاه هاي 
حرارتي تنها به عنوان پشتوانه توليد انرژي در مواقع اضطراري وارد مدار 
مي شوند. مدير عامل شرکت توزيع نيروي برق مازندران افزود: مزيت 
اصلي نيروگاه هاي تجديد پذير، توليد در محل مصرف، کاهش تلفات 
شبکه، کاهش آلايندگي محيط زيست، افزايش قابليت اطمينان شبکه 
برق و تقويت پدافند غير عامل مي باشد. وي گفت: کشور ما طي سالهاي 
اخير به توليد برق ار منابع تجديد پذير توجه کرده و در اين راستا طرح هاي 
متعددي تا کنون به اجرا در آمده اس��ت، طرح برق رس��اني به نقاط فاقد 
شبکه و روستاهاي بدون برق)Off-Grid( و طرح خريد تضميني برق از 
نيروگاههاي خورشيدي و بادي )On-Grid( مي باشد. مهندس شهابي 
گفت: پروژه نيروگاه خورشيدي- بادي ملرد در راستاي برق رساني به 
نقاط فاقد شبکه اجرا شده است و اين نيروگاه به صورت هيبريد)ترکيبي 
بادي- خورشيدي( اجرا شده است و با هزينه بالغ بر ۵۰۰ ميليون ريال 
اجرا شده است. وي بيان داشت: ظرفيت اين نيروگاه ۳ کيلووات است 
که ۲۵۰۰ وات آن بادي و ۵۰۰ وات خورش��يدي مي باش��د. مدير عامل 
ش��رکت توزيع نيروي برق مازندران خاطرنش��ان کرد:اجراي اين پروژه 
به صورت هيبريد موجب توليد انرژي در تمام اوقات شبانه روز مي گردد 

و قابليت اطمينان را بالا مي برد.

پيشخوان

پيشخوان

اجتماعی

بيکاري ٣ برابري زنان تحصيل کرده محيط زيست نيازمند حمايت جدي استبازنگري برخي هزينه کردهاي طرح تحول سلامت
س��خنگوي وزارت بهداش��ت،درمان و 
آموزش پزشکي به خاطر بدهي و ديرکرد 
پرداخت مطالبات پرس��تاران، پزش��کان 
و س��اير کارکن��ان بيمارس��تان ها از آنان 
عذرخواه��ي ک��رد و گف��ت: طرح تحول 

سلامت يک طرح پوياست و در جهت افزايش کارآمدي،کارايي و 
بهره وري در برخي هزينه کردهاي آن تجديد نظر مي ش��ود. ايرج 
حريرچي افزود: طرح تحول سلامت يک برنامه بازگشت ناپذير است 
و براي هيچکس متصور نيست که دوباره به عقب برگرديم و مثلا از 
مردم در بيمارستان ها پول بيشتر بگيريم. وي اضافه کرد: براساس 
اين طرح مردم ش��هرها فقط ۱۰ درصد هزينه هاي بيمارس��تاني و 
روستاييان فقط ۵ درصد اين هزينه ها را مي پردازند و کاهش اين 

سطح از پوشش خدمات خط قرمز وزارت بهداشت است.

مديرکل محيط زيس��ت استان تهران 
گفت: محيط زيست نيازمند يک حمايت 
جدي اس��ت، اين حمايت بايد از طرف 
همه بخش ها چه بخش هاي مردمي و 
چه بخش هاي دولتي باش��د. کيومرث 

کلانتري گفت: حفظ محيط زيس��ت براس��اس قانون وظيفه 
عمومي است و همه مسئوليت دارند. اگر محيط زيست حفظ شد 
همه آن را حفظ کرده اند و اگر هم مشکلي پيش بيايد همه در آن 
مسئول هستند. کلانتري ادامه داد: در سال هاي گذشته نداشتن 
برنامه هاي آمايش سرزمين و عدم توجه به توسعه پايدار باعث 
ش��ده امروز ش��اهد يک نامعادله اي بين محيط زيست، جمعيت 
و توس��عه باش��يم. کلانتري گفت: توس��عه استان تهران بايد به 

سمت انتقال واحدهاي آلاينده از پايتخت باشد.

معاون رئيس جمهور در امور زنان گفت: 
نرخ بيکاري زنان تحصيل کرده نسبت 
به مردان در تهران و بيشتر نقاط کشور 
س��ه برابر بيشتر است. معصومه ابتکار 
عنوان کرد: همه زنان بخصوص زنان 

تحصيل کرده که امار آنها رو به افزايش است در همه عرصه هاي 
کش��ور نقش بس��زايي دارند. معاون رئيس جمهور در امور زنان 
ادامه داد متأسفانه نرخ بيکاري خانم هاي تحصيل کرده نسبت 
ب��ه اقايان تا ۳ برابر بيش��تر اس��ت و همي��ن موضوع ضرورت 
کارآفرين��ي و ايج��اد اش��تغال براي آنان را مش��خص مي کند. 
ابتکار افزود: در قانون برنامه شش��م توس��عه، ماده 8، بند ۳ به 
س��امان دهي زنان سرپرست خانوار و خصوصا توانمندسازي و 

اشتغال آنها اشاره کرده است.

اخــبار شـهرستان

برگزاري رزمايش نشت گاز ترش در منطقه عملياتي خانگيران سرخس

مديرکل آموزش و پرورش استان گيلان:

ساخت مدارس جديد و ارتقاي سطح کيفي آموزش اولويت اصلي دستگاه تعليم و تربيت است

نشست شهردار بندر بوشهر با رئيس کارگاه نيروگاه اتمي بوشهر

شهردار کلانشهر اراک خبر داد؛

طلسم طرح 55 متري اراک در آستانه شکسته شدن

شناسايي و تعيين وضعيت 1340 رقبه فاقد درآمد موقوفات گيلان

سرپرست اداره کل راه و شهرسازي مازندران :
در تمامي طرح هاي حوزه راه و شهرسازي پدافند غير عامل لحاظ شده است

تجارت-اس��تان بوشهر: غلامعلي 
ميگلي نژاد ش��هردار بندر بوش��هر 
به هم��راه معاون اجرايي و خدمات 
ش��هري و ش��هردار منطق��ه دو ب��ا 
مهن��دس جعف��ري رئي��س کارگاه 
نيروگاه اتمي بوشهر در محل نيروگاه 
اتمي ديدار کردند و توافقاتي در اين 

ديدار در برنامه کاري دو دستگاه قرار گرفت.به گزارش روابط 
عمومي ش��هرداري بندر بوش��هر، در اين نشست توافق گرديد 
بعد از اجراي مس��ير س��رتل به تنگک توسط شهرداري بوشهر، 
مجري طرح نيروگاه اتمي بوش��هر نس��بت به آسفالت آن مسير 
اقدام نمايند.گفتني اس��ت با توجه به موقعيت محلات جنوبي 
و راه خروجي اين محلات به بيرون از ش��هر از بلوار ش��هداي 
دريايي، ايجاد گذر سرتل به تنگک به لحاظ پدافند غير عامل و 

همچنين رفت و آمد بهتر آن مناطق 
اين مسير مي تواند نقش بسزايي در 
تردد شهروندان داشته باشد.از ديگر 
مباحث مطرح ش��ده در اين جلس��ه 
ايجاد فضاي س��بز جنگلي پيرامون 
اط��راف نيروگاه اس��ت که مي تواند 
تأثير بسزايي بر محيط زيست شهر 
بوش��هر داش��ته باشد و مقرر شد با همکاري دو دستگاه صورت 
بپذي��رد.از ديگر برنامه هاي ش��هرداري بندر بوش��هر در جاده 
ني��روگاه گل کاري و درخت��کاري بل��وار اين خيابان مي باش��د 
واز اقدامات انجام ش��ده در اين مس��ير پياده رو س��ازي از تقاطع 
غيرهمس��طح آزادي تا تنگک اول بوده که ادامه آن تا تنگک 
سوم در حال انجام مراحل کاري مي باشد و در ضلع شرقي آن 

برنامه ريزي هايي خواهد شد.

مرکزي:ش��هردار  تجارت-اس��تان 
کلانش��هر اراک از شکس��ته ش��دن 
طلس��م ط��رح ۵۵ متري اراک بعد از 

سال ها خبر داد.
 داود تاج��ران از آغاز عمليات اجرايي 
پروژه اميرکبير) ۵۵ متري( که سال ها 
در بن بست اجرايي قرار داشت، خبر 

داد.
وي تصريح کرد: فردا عمليات اجرايي 
پ��روژه ۵۵ مت��ري آغاز خواهد ش��د 

که اميدوارم با برنامه ريزي درس��ت، 
مش��کلات پيش آمده مرتفع شود تا 
همشهرياني که املاک آن ها واقع در 
مسير اجراي طرح است، از بلاتکليفي 
خارج شوند.ش��هردار کلانشهر اراک 
افزود: اين پروژه که س��ال ها يکي از 
دغدغه هاي ش��هروندان اراک بوده 
اس��ت، در ش��رايطي آغاز مي شود که 
حماي��ت ش��هروندان اراکي را طلب 

مي کند.

تجارت-اس��تان گيلان_فرحي ؛ معاون 
به��ره وري اقتص��ادي اوق��اف گيلان از 
شناس��ايي و تعيي��ن وضعيت ۱۳۴۰ رقبه 
فاقد درآمد موقوفات استان گيلان خبر داد.

معاون بهره وري اقتصادي اوقاف گيلان 
از شناسايي و تعيين وضعيت ۱۳۴۰ رقبه 
فاقد درآمد موقوفات استان گيلان خبر داد.

علي خوش��خو گفت : افزايش بهره وري 
موقوف��ات در جه��ت اجراي نيات واقفين 

خيراندي��ش از الويت ه��اي مهم و اصلي اداره کل اوقاف و امور 
خيريه اس��تان گيلان اس��ت و در اين بين شناس��ايي رقبات و 
ام��لاک موقوف��ه فاقد درآمد و يا مصل��وب المنفعت مهمترين 

موئلفه است.
وي اف��زود : از آنجاييک��ه واقفي��ن بخش يا تمام اموالي را که در 

اختيار داشته اند در جهت ترميم کمبودهاي 
فرهنگ��ي ، اقتص��ادي و اجتماعي جامعه 
وقف نموده اند وظيفه ما در اوقاف به عنوان 
امانتدار اين است که از موقوفات ، حداکثر 
بهره وري را به عمل آورده و درآمد مکتسبه 
را در س��مت و س��وي ني��ت واقف صرف 
کنيم.مع��اون بهره وري اقتصادي اوقاف 
گيلان با بيان اينکه کار شناسايي و رقبات 
فاق��د درآمد و يا مصلوب المنفعت با دقت 
و س��رعت خوبي در حال پيگري اس��ت گفت : از ابتداي س��ال 
جاري تاکنون ۱۳۴۰ رقبه فاقد درآمد موقوفات اس��تان گيلان 
شناس��ايي و تعيين وضعيت ش��ده اس��ت و انشاا... با تداوم اين 
روند ، بزودي در وضعيت مناسبي در حوزه بهره وري موقوفات 

قرار خواهيم گرفت.

تجارت-استان مازندران:به گزارش روابط عمومي اداره کل راه و شهرسازي 
اس��تان مازندران ، محمود ذوالفقاري به مناس��بت فرا رس��يدن هفته پدافند 
غيرعامل ، ضمن قدرداني از همه مديران و اعضاء کارگروه راه و شهرسازي 
پدافند غيرعامل استان ، از مازندران به عنوان يک استان شاخص و خاص 
در س��طح کش��ور در زمينه حمل و نقل ياد کرد و افزود : مازندران از جمله 
استانهايي است که در تمامي بخشهاي حمل و نقل اعم از هوايي _ ريلي 
_ جاده اي و دريايي صاحب امتياز بوده، از اين رو شرايط زيرساخت پدافند 

غير عامل در اين استان داراي اهميت و ويژگي خاص مي باشد . وي تصريح کرد : وجود منابع 
طبيعي در اين اس��تان اعم از دريا _ جنگل _ دش��ت و ... و همچنين تردد بالاي گردش��گر و 
مسافر در محورهاي استان و حجم بالاي ترافيک از جمله مواردي است که ارزش و اهميت 
کارگروه راه و شهرسازي پدافندغير عامل را در مازندران در جايگاهي خاص و مهم قرار مي دهد 

. محمود ذوالفقاري از محورهاي شرياني مازندران به عنوان شاهرگهاي 
حياتي حمل و نقل جاده اي در کش��ور ياد کرد و اظهار داش��ت : س��ه محور 
مهم هراز _ سوادکوه _ کندوان که به عنوان محورهاي ارتباطي استان 
با پايتخت هستند داراي شرايط خاص و منحصر به فردي بوده که در اين 
کارگروه به آنها نگاه ويژه اي ش��ده اس��ت. قدمت بالاي س��اخت ابنيه هاي 
فني ، وجود تونل و پلهاي بزرگ و همچنين گردنه هاي کوهستاني از جمله 
مواردي هستند که زيرساختهاي پدافند غير عامل را در اين محورها از اهميت 
ويژه اي برخوردار کرده اس��ت . رئيس کارگروه راه و شهرس��ازي پدافند غير عامل اس��تان از 
پدافند غير عامل به عنوان يکي از موارد در تصويب پروژه هاي ملي در سطح استان ياد کرد و 
افزود : امروزه به غير از مقوله زيست محيطي بحث پدافند غير عامل نيز به عنوان يک عنصر 

حياتي در تصويب پروژه هاي حمل و نقلي نقش بسيار مهمي ايفاء مي نمايد . 

تجارت-اسـتان خراسـان رضوي: رزمايش نش��ت گاز ترش در 
دو شرکت پالايش گاز شهيد هاشمي نژاد و نفت و گاز شرق در 

منطقه خانگيران سرخس برگزار شد.
به گزارش روابط عمومي شرکت پالايش گاز شهيد هاشمي نژاد، 
مس��ئول پدافن��د غيرعامل اي��ن مجتمع گازي در اين خصوص 
گفت: اين رزمايش با هدف آمادگي هرچه بيش��تر کارکنان دو 
مجموع��ه در مقابل��ه با حوادث، به خصوص نش��ت گاز ترش و 
مقابله با شرايط اضطراري در مجموعه پالايشگاه و نفت و گاز 

شرق برگزار گرديد.
مجيد اش��تاد اظهارداش��ت: در اين رزمايش نش��ت گاز ترش در 
داخ��ل مجموعه فنس عملياتي ش��رکت به��ره برداري نفت و 

گاز ش��رق بوقوع پيوس��ت که پيامدهاي آن بعضي از واحدهاي 
پالايش��گاه را نيز در بر گرفت، لذا در هر دو ش��رکت وضعيت 
اضط��راري اع��لام گردي��د و کميته مديري��ت بحران در هر دو 

شرکت تشکيل گرديد.
وي تصريح کرد: بر اس��اس دس��تورالعمل مش��ترکي که براي 
مديريت ش��رايط اضطراري بين دو ش��رکت تنظيم گرديده يک 
نف��ر نماين��ده از پالايش��گاه در کميته مديريت بحران ش��رکت 
نف��ت و گاز ش��رق حض��ور يافت که با کميت��ه مديريت بحران 
پالايش��گاه در تماس بوده و نيازهاي آنها اعم از کاميون آتش 

نشاني، آمبولانس و ساير تجهيزات لجستيک و پشتيباني را به 
اين کميته منتقل و درخواست کمک مي نمود.اشتاد بيان کرد: 
در اي��ن رزماي��ش، کليه نيروهاي غير عملياتي از واحدها خارج 
و به محل هاي تجمع امن منتقل ش��دند و پس از پايان يافتن 
نش��ت گاز و ايمن ش��دن محوطه هاي عملياتي، پايان وضعيت 
اضطراري در دو شرکت اعلام و کليه کارکنان مجدداً به محل 
کار خود بازگشتند.گفتني است: پس از اتمام رزمايش، اعضاي 
کميته مديريت بحران اقدام به بررس��ي رزمايش و نقاط قابل 

بهبود و قوت آن نمودند. 

تجارت-اس��تان گيلان_فرح��ي؛ مدي��رکل آموزش و پرورش 
استان گيلان گفت: ساخت مدارس جديد و ارتقاي سطح کيفي 
آموزش اولويت اصلي دس��تگاه تعليم و تربيت اس��ت.به گزارش 
مرکز اطلاع رساني و روابط عمومي وزارت آموزش و پرورش به 
نقل از اس��تان گيلان، مهدي حاجتي در جلس��ه شوراي آموزش 
و پرورش بخش س��نگر گفت: اين ش��وراها ترکيبي از نخبگان 
جامعه است و مي توانيم از ظرفيت هاي آن در ايجاد تحول جامعه 
استفاده کنيم.وي با اشاره به گسترش فضاهاي آموزشي در استان 
خاطرنش��ان کرد: علاوه بر س��اخت مدارس جديد، ارتقاي سطح 

کيفي آموزش اولويت اصلي دستگاه تعليم و تربيت است.مديرکل 
آموزش و پرورش اس��تان گيلان با تصديق برخي کمبود ها در 
مدارس گفت: اميدواريم در ماه هاي باقي مانده بتوانيم س��رانه 
م��دارس را ،کام��ل، واري��ز کنيم. حاجتي با اش��اره به س��ازو کار 
تصويب ساخت مدارس جديد افزود: با طرح موضوع و تصويب 
آن در کميته برنامه ريزي شهرستان ها ، با پيگيري هاي آموزش 
و پرورش عمليات س��اخت مدرس��ه آغاز مي شود.وي با تأکيد بر 
استفاده بهينه از اماکن آموزشي گفت: با مصوبه شوراي آموزش 
و پرورش مي توانيم از واحد هاي بلا استفاده در جهت گسترش 

فعاليت هاي فرهنگي بهره ببريم.رحيمي بخش��دار سنگر هم در 
اين نشس��ت گفت: با وجود اقدامات خوبي که در جهت س��اخت 
مدارس جديد و همچنين مقاوم سازي مدارس سنگر انجام شده 
اس��ت ، س��اخت يک مدرس��ه ابتدايي در محدوده شهري سنگر 
ضروري است.حجت الاسلام والمسلمين تجدد امام جمعه سنگر 
در جلس��ه ش��وراي آموزش و پرورش اين منطقه گفت: تقويت 
فرهنگ اصيل اسلامي و مصونيت دانش آموزان از خطر تهاجم 
فرهنگي از مهم ترين وظايف دس��تگاههاي فرهنگي اس��ت.در 
حاشيه جلسه شوراي آموزش و پرورش بخش سنگر ، مديرکل 

آموزش و پرورش گيلان با حضور در مدارس: ابن سينا ،باقرالعلوم 
و عصمت و ش��رکت در جلس��ه ش��وراي دبيران اين مدارس ، از 

نزديک با مسائل آموزشي آنان آشنا شد.

گـروه اجتماعـي: پرون��ده تخلفات 
ص��ورت گرفت��ه و تحقي��ق و تفحص از 
صن��دوق ذخيره فرهنگيان ماه هاس��ت 
که بخش��ي از اخبار را به خود اختصاص 
داده اس��ت. نمايندگان مجلس در جريان 
تحقيق و تفحص از اين صندوق بارها بر 
دش��واري هاي ايجاد ش��ده در اين مسير 
گله کرده اند. بررس��ي ها نش��ان مي دهد 
ک��ه صن��دوق ذخيره فرهنگي��ان داراي 
هلدينگ هاي متعددي است که هر کدام از 
آنها داراي شرکت هاي متعدد و هر کدام از 
اين شرکت  ها داراي شرکت هاي اقماري 
هس��تند يعني زنجي��ره عجيب و غريبي 
وج��ود دارد ک��ه به راحتي نمي توان آن را 
به طور کامل بررسي کرد. در بخش هايي 
که مورد بررسي قرار گرفته تخلفاتي مانند 
س��وءمديريت، رانت خواري، سوءاستفاده 
مال��ي ي��ا قراردادها و تفاهم نامه هايي که 
مش��خص نيس��ت چرا منعقد و امضا شده 
و مناب��ع مال��ي آن از کجا تأمين و چگونه 

هزينه مي شود وجود دارد.
در همين حال عضو کميس��يون آموزش 
و تحقيق��ات مجل��س آخري��ن وضعيت 
پرون��ده صن��دوق ذخي��ره فرهنگيان را 
تش��ريح ک��رد. جب��ار کوچکي نژاد؛ عضو 
کميس��يون آموزش و تحقيقات مجلس 
در گفتگ��و ب��ا ايلنا درباره آخرين وضعيت 

پرونده تحقيق و تفحص از صندوق ذخيره 
فرهنگيان گفت: فرايند تحقيق و تفحص 
۹ م��اه زم��ان برد و بي ش��ک اين يکي از 
تحقيق و تفحص هاي خيلي سنگين بود 
و ما در اين مدت توانس��تيم بخش هايي 
از آن را به اتمام برس��انيم. وي ادامه داد: 
اگر زمان بيشتري به ما مي دانند، حداقل 
۳ ماه بيش��تر، اين امکان وجود داشت که 
تمام بخش ها را به اتمام رسانده و گزارش 
کنيم. با اين وجود، اکنون گزارش نهايي 
را داده ايم و کميس��يون بدنبال تنظيم آن 
است و به محض به انجام رسيدنِ تنظيم 

گزارش، به صحن خواهد رفت.
کوچکي ن��ژاد با اش��اره ب��ه حجم بالاي 
تخلف��ات صورت گرفته، اف��زود: بالاي 
۱۴ ت��ا ۱۵ ه��زار ميلي��ارد توم��ان ميزان 
تخلفات بوده اس��ت. در صندوق ذخيره و 
شرکت هاي تابعه از جمله بانک سرمايه، 
شرکت خانه سازي، پترو فرهنگ، شرکت 
سرمايه گذاري و... تخلف شده است. وي 
در پاسخ به اين سوال چه مقدار از اين پول 
بازگشته است، اظهار داشت: بيش از ۲۰ 
نفر در اين ارتباط بازداشت شده و به زندان 
افتاده بودند که اکنون با وثيقه بيرون آمده 
و متعهد شده اند که پولها را برگردانند. اين 
افراد در حال حاضر در تلاش هس��تند به 
تعهدي که براي برگرداندن مبالغ داده اند، 

عمل کنند.
عض��و کميس��يون آم��وزش و تحقيقات 
مجل��س تصريح کرد: البت��ه تعدادي نيز 
از جمله آقاي "ميم" از کشور گريخته اند. 
البت��ه وکيلِ اي��ن فرد در گفت وگويي که 
با ما داش��ت، قرار اس��ت ترتيبي صورت 
بدهد که نامبرده به کش��ور بازگش��ته و 
نسبت به بازگرداندن حدود ۴۰۰ – ۵۰۰ 
ميليارد توماني که به او مربوط است، اقدام 
کن��د. کوچکي نژاد ادام��ه داد: از آنجا که 
اين پرونده همچنان باز است، در صورت 
بدست آمدن سرنخ هاي جديد اين احتمال 
وجود دارد که افراد ديگري نيز بازداشت و 
مورد بازجويي قرار بگيرند. اين تخلف به 
واسطه صندوق ذخيره، توسط بخشهاي 
مختلفي که از آنها ياد کردم، به ش��کلي 
در ه��م تنيده و ش��بکه اي صورت گرفته 
و ممکن اس��ت با عيان ش��دن لايه هاي 
پنهان ديگري از اقدامات اين شبکه، مبالغ 

ديگري به حجم تخلف افزوده شود.
پيش از اين اسدالله عباسي، عضو هيئت 
رئيسه مجلس دهم با اشاره به روند تحقيق 
و تفح��ص از صن��دوق ذخيره فرهنگيان 
در جلوگي��ري از خ��روج متهمان پرونده 
گف��ت: در اي��ن زمين��ه کميت��ه فوق به 
محاک��م دادگس��تري اع��لام کرده که از 
خروج افرادي که در مظان اتهام هس��تند 
تا پايان تحقيق و تفحص جلوگيري کند. 
وي اف��زود: در حال حاض��ر نمي توان به 
تعداد بازداش��ت شدگان اشاره اي داشت 
ب��ا اي��ن حال تخلف��ات ۴۰ الي ۵۰ نفر در 
ارتباط با اين پرونده محرز ش��ده اس��ت. 
اين نماينده مجلس با اش��اره به بررس��ي 
تخلفات بانک سرمايه در جريان تحقيق 
و تفحص مذکور تصريح کرد: متأس��فانه 
برخي چون موريانه به جان بانک سرمايه 
افتاده اند که اين عباس��ي همچنين گفت: 
در حال حاضر ۴۷ درصد از سهام صندوق 

ذخيره مشکوک الوصول است.

گروه اجتماعي: نتايج نظرس��نجي که 
در ش��هريورماه انجام شده نشان مي دهد 
که حل مش��کل "ترافي��ک" و "آلودگي 
هوا" دو خواس��ته و مطالبه مردم س��اکن 
پايتخت از مس��ئولان است. اين موضوع 
را روز گذشته محمدعلي نجفي، شهردار 
ته��ران در مراس��م رونمايي از هفت رام 
قطار و ۳۰ دستگاه اتوبوس با بيان اينکه 
ماموريت اصلي ما در مديريت شهري گام 
برداشتن به سوي بهبود زندگي و زيست 
مردم است، گفت: آرامش و آسايش بيشتر 
براي مردم س��بب مي ش��ود که زندگي و 

زيست آنها بهبود يابد.
نجفي با بيان اينکه امروزه زندگي شهري 
ب��ا پيچيدگي هاي زيادي روبروس��ت که 
اگ��ر مديري بخواهد مديريت درس��تي 
داشته باشد بايد به پيچيدگي هاي روابط 
زندگي در ش��هر به طور دقيق وارد ش��ود، 
گفت: توس��عه ش��هر بر زندگي مردم در 
ش��هر تاثير مي گذارد و به همين دليل در 
مديريت شهري جديد به دو جنبه انساني 
و توسعه اي در شهر توجه زيادي مي شود. 
ش��هردار تهران با اش��اره به نقش توسعه 
حم��ل و نق��ل در توس��عه پايدار گفت: در 
بحث توسعه حمل و نقل به نسبت آنچه 
که بايد باش��يم، عقب تر هس��تيم و بايد 
تلاش زيادي در راس��تاي توسعه حمل و 

نقل عمومي انجام دهيم.
نجف��ي ب��ا اش��اره به نظرس��نجي که در 
ش��هريورماه انجام ش��ده، گفت: خواسته 
اول و دوم مردم از مس��وولان، توجه به 
حمل و نقل عمومي و ترافيک و همچنين 
ح��ل آلودگ��ي هوا ب��ود و از آنجايي که ما 
خدمتگزار مردم هس��تيم و برآمده از راي 
مردم هس��تيم بايد به خواس��ته آنها توجه 
جدي شود. وي با بيان اينکه توسعه حمل 
و نقل عمومي جايگاه والاتري در اين دوره 
مديريت شهري خواهد داشت، گفت: چرا 
ک��ه حمل و نق��ل عمومي خوب آرامش 

روان��ي براي مردم به ارمغان خواهد آورد 
و معتقديم که بس��ياري از مردم به دليل 
عدم پاس��خگويي حمل و نقل عمومي از 
وسايل شخصي استفاده مي کنند و توسعه 
حم��ل و نقل عموم��ي در تحقيق عدالت 
اجتماع��ي نيز بس��يار تاثيرگذار اس��ت و 
ت��ز عمومي تهران انس��ان محور را دنبال 

خواهيم کرد.
شهردار تهران با بيان اينکه مساله حمل 
و نقل عمومي براي ما مهم اس��ت، گفت: 
بايد زيرس��اخت ها و تجهيزات بيش��تري 
در ح��وزه اتوبوس و مترو تزريق ش��ود و 
اميدواري��م م��ردم بهتر ش��دن اوضاع را 
ح��س کنند. نجفي با بيان اينکه امس��ال 
س��هم حمل و نقل عمومي در س��فرهاي 
مردمي واقع��ا ناچيز اس��ت، گفت: بايد به 
نحوي ظرفيت مترو و اتوبوس را افزايش 
دهيم که بعد از چهار س��ال س��هم حمل و 
نق��ل عمومي در س��فرهاي مردمي ۵۵ تا 

۶۰ درصد باشد.
نجف��ي همچني��ن در م��ورد تعطيل��ي 
خ��ط ۷ ني��ز گف��ت: ۲، ۳ ماه��ي بود که 
درخص��وص وضعيت خط ۷ بحث هايي 
مط��رح ب��ود و از همان روز اول افتتاح نيز 
صحبت هاي��ي درخص��وص امن نبودن 
اي��ن خط و ضعف هاي ايمني مطرح بود، 
ام��ا مديريت قبل به هر دليلي تصميم در 

راه اندازي گرفت. ش��هردار تهران با بيان 
اينکه بررس��ي هاي زي��ادي درخصوص 
تعطيلي اين خط انجام داديم گفت: حتي 
وزارت کش��ور نيز هشداري درخصوص 
ناام��ن بودن خ��ط ۷ داد و با اينکه دلمان 
نمي خواس��ت اي��ن خ��ط را تعطيل کنيم 
چراکه مس��افران زيادي داش��ت و مردم 
نيز زندگي ش��ان را متناس��ب با اين خط 
تنظي��م ک��رده بودن��د، اما بررس��ي هاي 
زيادي در کميس��يون حمل و نقل ش��ورا 
ب��ا حض��ور کارشناس��ان ش��هري انجام 
ش��د و نهايتا به اين جمع بندي رس��يديم 
 ک��ه ادامه فعاليت خط ۷ ريس��ک بالايي 

دارد.
 نجفي با بيان اينکه معاون حمل و نقل و 
ترافيک بيان کرده که براي ايمن سازي 
اين خط ۶ ماه زمان نياز اس��ت، گفت: با 
اين حال از وي درخواست مي کنم که تا 
نوروز اين خط را ايمن کند تا شهروندان 
تهراني بتوانند از اين خط اس��تفاده کنند. 
همچنين محس��ن پورسيدآقايي، معاون 
حمل و نقل و ترافيک ش��هرداري تهران 
روز گذشته در مورد ايمن سازي خط ۷ نيز 
گفت: ايمن سازي اين خط ۶ ماه به طول 
مي انجامد و به نظر مي رسد بيش از ۳۰۰ 
ميليارد تومان هزينه لازم است که منابع 

بايد به اين خط تزريق شود.

پرونده صندوق فرهنگيان همچنان باز است؛

فرار  بدهکار 500ميليارد تومانی به خارج
حل »ترافيک« و »آلودگي هوا« در صدر خواسته هاي مردم پايتخت 

خط 7مترو 6ماه تعطيل شد


